

Date: 05/04/2021

Ref: 2021MTM114 / 001/2021

Circular # 001/2021

**Privately Manage/Owned Areas are Strictly Prohibited  
for Un-Authorized Boats, Yachts and Jet Skis.**

Hereby this to advise all Boats, Yachts and Jet Skis that Privately Managed Areas, along Dubai Coast shall be strictly avoided.

Permission shall sought from area Owner/manager prior entering to the concerned area.

Any boat, Yacht or Jet Ski entering without prior permission form area owner/manager, will be consider trespassing and legal action will be taken against the violator accordingly.

Owners, Agent, Charters, Marinas, Yacht club and Recreational Sailing Organisations shall ensure that the contents of this notice are made known to the masters or persons in charge of their crafts.

**اعتبار المناطق المدارة أو المملوكة الخاصة بمناطق محظورة  
للقوارب واليخوت والدراجات المائية غير المصرح لها.**

هذا لإعلام كافة القوارب واليخوت والدراجات المائية بأن المناطق المدارة أو المملوكة الخاصة على طول ساحل دبي تعتبر مناطق محظورة ويجب الإبتعاد عنها

يجب أخذ الموافقة والتصريح من مالك أو مدير المنطقة قبل الدخول إلى المنطقة المعنية.

سيتم إعتبار أي قارب أو يخت أو دراجة مائية بدون موافقة أو تصريح مسبق من مالك أو مدير المنطقة "متعدي" وسيتم إتخاذ الإجراء القانوني المناسب حياله.

على مالكي السفن والوكلاء والمستأجرين والمراسي ونوادي اليخوت والقوارب الترفيهية والشراعية الإلتزام بإبلاغ قباطنة الوسائل البحرية أو الأشخاص المسؤولين على متمها بتطبيق محتويات هذا الإنذار الملاحي.

محمد آل حريز  
مدير الممرات المائية  
سلطة مدينة دبي للملاحة

